
 
BESTYRELSESMØDE I FARUM BOLDKLUB – 28.04.2025 
REFERAT 

Farum Boldklub     -     Farum Park 18     -     3520 Farum 

Sted: Klubhuset i Øst, kl. 18:00. 
Deltagere: Torben (formand), Frederik, Martin, Michael, Thomas, Steffen, Nikolaj (referent). 
Afbud: Ingen. 
 
 
PUNKT 1 
REFERAT FRA GENERALFORSAMLING 2025 
 
Referatet fra generalforsamlingen 2025 blev underskrevet. Ligeledes blev vedtægterne underskre-
vet. 

 
 

PUNKT 2 
STATUS PÅ ØKONOMI 
 
Der er styr på betalinger og bus til Pinse Cup. 
 
Der blev udsendt kontingentopkrævninger lige efter Påske. 
 
 
PUNKT 3 
STATUS PÅ PROJEKTER 
 
Materialeskur i vest: Projektet er gået i stå. Vi afventer kommunen. Placering burde være på plads. 
Vi håber på dispensation til størrelse. Vi skal tænke i evt. fremtidig demonterbarhed ved opførelse 
af materialeskuret. 
 
Nyt gulv i klubhus øst: Der er modtaget to tilbud. Det blev godkendt af bestyrelsen at sætte det i 
værk. Det er vigtigt at nyt gulv har spil i overfladen. 
 
Badevand i vest: Der er fortsat kun koldt vand i bruserne i flere af omklædningsrummene. De an-
svarlige siger, at det kan fikses med udskiftning af ventiler (som minimum omklædning 6, 9, 10). 
Der forsøger de nu. Det er dog usandsynligt at det bare er det. Det virker til at være et større pro-
blem i hele svømmehallen etc. Vi er blevet lovet en plan ultimo april. 
 
 
PUNKT 4 
STATUS PÅ BØRNEFODBOLD 
 
DBU-børneklub er sat i værk. Det indkaldes til informationsmøde den 27.maj for ledere og trænere.  
 
Der er etableret et børneudvalg i FBK. Udvalget ledes af Steffen og yderligere medlemmer er 
Mads, Patricia og Frederik.  
 
Der skal være et årligt eftersyn af, at vi lever op til at være DBU-børneklub. 
 
Vi er tæt på at ansætte børneudviklingstræner (BUT). Det er vigtigt, at vi får lavet en klar og kon-
kret stillingsbeskrivelse. BUT skal fokusere på 3- og 5-personers holdene. BUT skal primært være 
sparringspartner for trænerne. Steffen tager sig af det organisatoriske. 
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Næste skridt er at komme i mål med ”FBK børnesyn” og ”FBK børnepolitik”. De skal gælde for alle 
op til 12 år. 
 
Torben og Steffen tager snak med talentudviklingschef i FCN for at lave plan for U10-U12-drenge. 
 
 
PUNKT 5 
LAGKAGESTÆVNE 
 
Der er godt med tilmeldinger. Lige nu 68 hold. Forhåbentlig kommer der lidt flere pigehold med. 
 
Kager kommer der også styr på – forhåbentlig gennem FCN og Farumhus. 
 
 
PUNKT 6 
NÆSTE MØDE  
 
Næste møde bliver onsdag 21.5.2025, klubhuset i øst, kl. 18. 
 
 
PUNKT 7 
EVENTUELT  
 
Vi skal have afklaret arbejdsfordeling omkring klubhus øst. 
 
Med seneste møde opfatter vi samarbejdet genstartet med ledelsen i FCN. FCN har bolden ift. 
fremtidige planer for baner. 
 
Der kan ikke komme en ny ismaskine i vest, da det kræver alt for meget vedligehold. 
 
Det er fortsat planen at nyt website kommer i luften i sommerferien. Afklaring af dataoverførelse 
mellem KlubOffice og Winkas udestår. 
 
Forslag om nøgleboks til klubhus øst i materialerummet i øst. Det er godkendt. 
 
Forslag om ny videoovervågning i øst for at undgå spildtid. Det er godkendt.  
 
Nyt internet til øst er bestilt.  Hvis dette fungerer godt, så vil vi lave samme løsning i vest, hvor der 
er mulighed for at spare en væsentlig udgift. 
 
 
 

Tak for godt møde. 


